



Certificate of Conformity For food products Exported to the Kingdom of Saudi Arabia

شهادة مطابقة للمنتجات الغذائية المصدرة إلى المملكة العربية السعودية

Certificate No. (رقم الشهادة): JO191090976

Date of Issue (تاريخ الإصدار): 20.01.2022

We, TUV AUSTRIA, testify that the good stated below as declared on the attached invoice have been subjected to laboratory tests prior to export and found to be in compliance with the approved technical regulations and/or standards in the Kingdom of Saudi Arabia. The TUV AUSTRIA inspection facilities operate in accordance with ISO/IEC 17020 principles and where a laboratory test is required; a laboratory accredited to ISO/IEC 17025 by an ILAC recognized body is utilized.

نحن تي يو في اوستريا نشهد أن البضاعة المبينة أدناه طبقا للفاتورة المرفقة، وقد خصعت قبل تصديرها للاختبارات المطلوبة وثبت مطابقتها للمواصفات القياسية واللوائح الفنية المعتمدة بالمملكة العربية السعودية. نتم عمليات المعاينة من قبل تي يو في اوستريا حسب مبادئ ومتطلبات آيزو 17020 ويتم اجراء الفحص المطلوب في مختبر معتمد حسب آيزو 17025 من قبل أحد أعضاء LAC

Page: 1 of 1

	rage. I of I
Importer (المستورد): شركة الفارس العربي للتجارة المحدودة (العنوان): Riyadh Kingdom of Saudi Arabia Commercial Registration (رقم السجل التجاري): 1010147183	Exporter (المصدر): Rovan Company for food Industries Address (العنوان): al mafraq- International Road Jordan Commercial Registration (رقم السجل التجاري): 109059 Quantity of Packages (عدد الطرود): 3920
Place of Loading (ميناء التحميل):	Port of Arrival (ميناء الوصول):
Mafraq , Jordan	Haditha, Saudi Arabia
Means of Shipment (وسيلة الشحن):	Country of Origin (بلد المنشأ):
Road	Jordan
Invoice No. (رقم الفاتورة):	Invoice Date (تاريخ الفاتورة):
8	20.01.2022
Container No. (رقم الحاوية):	Seal No. (رقم الختم):
079304.079305	079304.079305

تاريخ الانتهاء Exp. Date	تاريخ الانتاج Prod. Date	رقم التشغيلة Batch No.	نوع التعبئة Packing	الوزن بالكجم Wt (kg)	الماركة Brand	بلد الإنتاج Production Country	اسم الصنف Product description	S	رقم الفاتورة Invoice No.
19/01/2023	20/01/2022	CH01	سطل	12040	تالا	الأردن	مخلل خيار7 كغ	1	8
03/01/2024	03/01/2022	W01	كرتون	17424	بيدر	الأردن	مخلل مقتي 660 غم * 12	2	8

Remarks (ملاحظات):

Name of Inspector and Signature (السم المفتش والتوقيع):

Shadi ladullah

Official Stamp (الختم):



It is the sole responsibility of the exporter to ensure that the products shipped are in accordance with their contractual obligations to the importer. This Certificate of Conformity and information therein does not absolve the importer and exporter from their contractual obligations to one another or from compliance with any other import regulations. TUV AUSTRIA responsibility and liability are limited to the terms and conditions of its agreement with its Client and it assumes no liability to any other party for losses, expenses or damages occasioned by the use of this certificate. SFDA and/or any other related authorized body of the Kingdom of Saudi Arabia may reject the consignment covered by (or linked to) this Certificate of Conformity if found non-conforming upon verification at the port of entry.

يهذا توكد تي يو في اوستريا بأن على المصدر وحده مسؤولية التأكد من أن محتويات الإرسالية الواردة في هذه الشهادة توافق مع التزاماته التحاقدية تجاه المسئورد. كما أن شهادة المطابقة والمعلومات الواردة فيها لا تعفي المسئورد والمصدر من التزاماتهما التعاقدية تجاه بعضيهما البعض أو من الإمتثال لأية لوائح إستيراد أخرى. تقتصر مسئولية تي يو في وستريا على شروط وأحكام إتفاقها مع العميل ولا تتحمل أي مسئولية تجاه الغير عن الخسائر أو النفقات أو الأضرار لناجمة عن إستخدام هذه الشهادة. يجوز للهيئة و/أو أي جهة مرخص لها في المملكة العربية السعودية رفض الإرسالية لشمولة أو المرتبطة بهذه الشهادة اذا وجنت غير مطابقة عند التحقق في ميناء الدخول.